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”Presidentens møte m/egoforedrag av Cato” 
 

Tilstede: President Hans Olaf, Kari, Henning, Gunnar T, Odd Erik, Sigvardt, Hans Eivind, Cato, Pål,  
Sverre, Turid, Peder, Harald, Vidar B  
 
Tid:  Mandag 04.09.2017 kl 2000-2100 
Sted:  Tronbøl Grendehus 
 
President Hans Olaf ønsket velkommen og med orienteringer som følger; 

- Bursdager siden sist; Håvard 13.08., Sverre 03.09. 
- Dugnaden på Odalstunet 28.08. Vel utført arbeid med god mat servert av kjøkkenpersonalet 
- Hilsninger fra Odd Ivar 
- Henvendelse fra D2305 om ny AG (erstatter) for Hedmark Øst. Rotarianer fra Nord-Odal RK 

er tilsatt 
- TRF-seminar 03.12.2017, påmeldingsfrist 25.09. Presidenten følger opp 
- DG 2020-2021 skal utnevnes. Presidenten sender ut informasjon 
- Presidenten orienterte litt fra egen bransje, med fokus på utfordringene hos Norske Skog; 

stor gjeld, valutaproblemer, mottak av slip for videresalg, etc. Spennende utvikling 
 
Hans Eivind orienterte litt om hjemmesiden, som vi nå mener innholdsmessig er på et kvalitativt bra 
nivå. Han savner imidlertid igjen mer tilbakemeldinger og input fra medlemmene. I tillegg har det 
vært en del tekniske problemer fra D2305 sin side i den senere tid, uten at klubbene har vært 
informert, noe som igjen blir en ”tidstyv” for de IT-ansvarlige i klubbene. Dette bør umiddelbart tas 
opp med D2305! 
 
Cato holdt så sitt egoforedrag. Litt om barndommen og familien på Disenå, folkeskole i Setershagen, 
Odal realskole og reallinjen på KKHA (Kongsvinger Kommunale Høyere Almenskole). Deretter 
forberedende prøver på Universitetet i Oslo med etterfølgende embedseksamen i psykologi på 
Blindern. Jobbet så noen år på sykehus i Tromsø, deretter PP-kontoret og BUP på Kongsvinger i 
mange år til han gikk av med pensjon. Han orienterte litt om familien; sin kone Liv, barn (jente og 
gutt) og barnebarn. I tillegg fikk vi høre litt om hans øvrige interesser; natur, fugler, trekkspill, bilder, 
billedkunst (aktiv i Sør-Odal kunstforening og Lyshuset gjennom mange år), snekring, aviser, nyheter, 
reiser samt hunder. Et meget interessant egoforedrag og jeg tror vi alle fikk lære Cato mer å kjenne. 
 
Presidenten avsluttet møte med informasjon om videre møteprogrammer i september.  
 
Skarnes, 05.09.2017 
Vidar B 
Sekretær           

   

 


